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C.H. Robinson 

CLIENT ADVISORY 
 

 

 
 
 

May 7, 2019 

 
Update on Status of Talks between British Columbia 

 Maritime Employers Association (BCMEA) and International Longshore 
and Warehouse Union (ILWU) 

 
 
Dear Valued Customer, 
 
Further to our April 24 advisory concerning the status contract negotiations between the British Columbia Maritime 
Employers Association (“BCMEA”) and the International Longshore and Warehouse Union (“ILWU”), the parties are 
currently in mediation. A potential strike by or lockout of longshoremen has been postponed if not averted while the 
two sides meet with mediators appointed by the Canadian Federal Government.  
 
We offer the following brief yet timely update on this positive development: 
 

On May 6, 2019 the British Columbia Maritime Employers Association provided an update on its negotiations 
with the International Longshore and Warehouse Union – Canada, indicating that, following further discussions 
between the parties, with the assistance of the Federal Mediation and Conciliation Service (FMCS), additional 
meeting dates are being scheduled, which will be confirmed shortly by FMCS. 
 
Further updates will be provided over the coming days. 
 
Source: CIFFA 
 

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact  
C.H. Robinson for further information. 

 

Sincerely, 

C.H. Robinson   

 
 

Mise à jour sur l’état des négociations entre la BCMEA et l’ILWU 
 
 
Cher client, 
 
Pour faire suite à notre avis du 24 avril en lien avec l’état des négociations de contrat entre la British Columbia 
Maritime Employers Association (BCMEA) et l’International Longshore and Warehouse Union (ILWU), nous vous 
indiquons que les parties sont actuellement en processus de médiation. La grève ou le lockout possible des 
débardeurs a été suspendu, ou même évité, alors que les deux parties rencontrent les médiateurs nommés par le 
gouvernement fédéral du Canada.  
 
Voici une brève mise à jour sur cette nouvelle positive : 
 

Le 6 mai, la British Columbia Maritime Employers Association a partagé une mise à jour concernant les 
négociations avec l’International Longshore and Warehouse Union – Canada, indiquant qu’après de plus amples 
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discussions entre les parties, avec l’aide du Service fédéral de médiation et de conciliation (SFMC), de nouvelles 
dates de rencontre avaient été planifiées. Ces informations seront confirmées sous peu par le SFMC. 
 
D’autres mises à jour suivront au courant des prochains jours. 
 
Source : ATIC 
 

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n’hésitez pas à communiquer avec C.H. 
Robinson pour en savoir plus. 

 

Cordialement, 

C.H. Robinson   
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